
Z zborov delovnih Ijudi
o samoprispevku

Ko so delovni ljudje na zborih delovnib
Ijudi razpravljali o samoprispevku II, s po-
močjo katerega naj bi v Ljubljani zgradili
več kot 50 objektov družbenega standarda, so
obravnavali tudi uresničevanje programa, ki
naj bi se realiziral s pomočjo samoprispev-
ka I. Med številnimi predlogi in pripombami,
ki so se izoblikovali, je treba vsekakor opo-
zoriti na innenje delavcev, ki zahtevajo, naj
bi imeli objekti, ki se bodo gradili s pomočjo
samoprispevka, prednost pri reševanju zahtev-
kov za lokacijska in gradbena dovoljenja ter
pri celotni proceduri pridobivanja potrebnih
soglasij. Seveda pri tem ne gre za >;gledanje
skozi prste«, kot to želijo nekateri predstaviti,
temveč za čim hitrejše reševanje teh prošenj,
ne da bi trpela kvaliteta dela.

Dosedanja praksa je pokazala, da bi se
dalo marsikateri dinar prihraniti, če bi bila
vsa potrebna dokumentaoija že pred predvide-
nim pričetkom gradnje popolnoma urejena. To
je še toliko pomembnejše, ker se sjractnja hi-

tro draži in tako zbrani denar lzpred dveb
let nima več tolike vrednosti, kot bi jo imel,
če bi takoj pričeli z gradnjo. Pregovor, »čas
je zlato« bi morali veliko bolj upoštevati v
naši družbi, posebno pa še pri takih akcijah,
fcot je bil samoprispevek I. in kot bo samo-
prispevek II.

čeprav so sredstva javnega obveščanja že
v preteklem obdobju veliko poročala o pateku
Lzgradnje vzgojno varstvenili zavodov, ki so
bili zgrajeni s poraočjo samoprispevka pa bi
tnorala sredstva javnega obveščanja tudi v
prihodnje posvečati poteku cele akcije vsaj
toliko pozornosti, kot v preteklosti. Ob vem
bi veljalo občane bolj tekoče obveščati o po-
teku celotne akcije. številne razprave pa so
imele tudi skupno točko — povsod so samo-
prispevek II podprli in na ta načih so delov-
ni ljudje Ljubljane ponovno izkazali priprav-
Ijenost in sposobnost, da ?najo reševati svoje
probleme. B. P.


